
苏州古运河英迪格酒店
Hotel Indigo® Suzhou Grand Canal



No two alike.

正如世界上没有两片相同的叶子，
世界上也没有两家相似的英迪格酒店



沉浸邻间，探索世界

我们的品牌
Our Brand

与灵感为邻，探索新故事

DISCOVER THE WORLD WITHIN THE NEIGHBORHOOD

INSPIRING LOCAL DISCOVERY THROUGH A WORLD OF STORIES



We are the first international chained boutique hotel brand in the world, an upscale boutique hotel brand under IHG 

英迪格酒店®是洲际酒店集团旗下也是全球首个国际连锁精品酒店品牌

AMERICAS / 美洲

Hotels / 现有酒店：67

PIPELINE / 在建酒店：31

GLOBAL 
ROUND-UP / 全球规模

HOTELS / 现有酒店：125

ROOMS / 现有房间： 15,604

PIPELINE / 在建酒店： 104

GREATER CHINA / 

大中华区

Hotel / 现有酒店：12

Rooms / 现有房间：1,745

Hotel in Pipeline / 在建酒店：32

EMEAA / 欧洲、中东、亚太和非洲区

Hotels / 现有酒店：46
Rooms / 现有房间：5,066

PIPELINE / 在建酒店： 41

品牌全球规模
Brand Footprint
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苏州

Suzhou

苏州地处长江三角洲中部，东临上海，南接浙江，西抱太湖，北依长江。
它的江岸沿着长江绵延157公里。京杭大运河南北贯通，沪宁城际铁路、京

沪高速铁路、沪宁高速公路东西横贯。
Located at the central part of Yangtze River Delta, west of Shanghai, Zhejiang 
Province on the south, Taihu Lake on the west and Yangtze River on the north, 
Suzhou is strategically located within the Delta. It has an amazing riverbank 
stretching 157 kilometers along the Yangtze River with Beijing-Hangzhou Grand 
Canal passing through the city from north to south. The Shanghai-Nanjing Intercity 
Railway, Beijing-Shanghai Express Railway and Shanghai-Nanjing Expressway 
traverse from east to west reiterating the importance of the city.

沉浸邻间，探索姑苏
Discover Suzhou Within the Neighborhood

苏州高新区

Suzhou New District (SND)

苏州高新区于1992年被批准为中国首批国家高新技术产业开发区，2012年并
入虎丘区，两区合一管理。下辖浒墅关、通安2个镇，狮山、枫桥、横塘、
镇湖、东渚5个街道和浒墅关国家级经济技术开发区、苏州科技城、西部生
态旅游度假区、SND综合保税区。
Being approved as one of the first batch of national high-tech industrial 
development zones in China in 1992, Suzhou New District (SND) was integrated into 
Huqiu District in 2012. The district administers two towns, five streets, Hushuguan 
National Economic and Technological Development Zone, Suzhou Science and 
Technology Town, the Western Ecological Tourism Resort and the SND Integrated 
Free Trade Zone.



推开姑苏繁华之门，探索古运河人文之美

Explore prosperous Suzhou by visiting the 
remarkable cultural and scenic spots around

Grand Canal

 艺圃
The Garden of Cultivation

 虎丘
Tiger Hill

 枫桥
Fengqiao Bridge

 横塘驿站
Hengtang Ancient Courier Station

沉浸邻间，探索姑苏
Discover Suzhou Within the Neighborhood



酒店毗邻京杭大运河苏州段，坐落于高新区狮山路龙湖中心，地理位置优越，交通便利，地铁三号线狮山路站直达，步行可达

人气风情淮海街。

Hotel Indigo Suzhou Grand Canal is fantastically located at the top 14 floors of the 46 floor Longfor Center situated at the 

center of Suzhou New District. The hotel is neighboring the famous Beijing-Hangzhou Grand Canal offering convenient and 

easy access to remarkable cultural and scenic hot spots. 

意义非凡的地理位置
A Superb Location



下榻苏州古运河英迪格酒店，开启探索姑苏邻里文化沉浸式体验之旅。酒店从绘就运河文化的《姑苏繁华图》中汲

取灵感，将古运河传统邻间文化以崭新视角多方位融入客人的体验之中。一步一景，移步换景，充分体现了姑苏的

建筑之美与人文之美。

Inspi red by  Prosperous Suzhou,  an 18th -century  scro l l  paint ing depict ing the bust l ing urban l i fe  of  

Suzhou,  the hote l  design pays homage to  r ich cul ture  and remarkable  history  of  Suzhou,  b lending 

into  contemporary  sty le .

独具匠心的灵感设计
Inspiring Design Approach



山塘街赶来的7只萌猫：

酒店室内设计师复刻了散落在山塘街上的七只狸猫，将关于山塘街的邻间故事带进酒店。

The inter ior  designer  of  the hotel  reproduced the seven leopard cats  scattered on Shan tang Street  

to  br ing the story  about  the neighborhood into the hote l .

独具匠心的灵感设计
Inspiring Design Approach



BUILDING

外观

1层/FLOOR



ENTRANCE

入口

1层/FLOOR

正门口是苏州园林经典的太湖石雕塑，未入门
先见石见泉，有一种“大隐隐于市”的风范。



CONCIERGE

礼宾

1层/FLOOR

金属质感的拱顶形空间，原型来自于横架于
京杭大运河上、衔接城市往来的石拱桥，
利用玻璃砖和灯光，巧妙地营造出了水面荡
漾的光影，金属质感的乌篷船让人好似真的
乘着一叶扁舟正穿石桥洞而过。“君到姑苏见
，人家尽枕河”的意境。



LOBBY

大堂

46层/FLOOR

设计师运用苏州昆曲的元素
打造的巨大造型“白色水袖”穿堂而过。



LIFT WAITING
AREA

电梯等待区

46层/FLOOR

苏州绣娘的纯手工织绣仕女图
与艺术相糅合



酒店拥有276间风格独特的景观客房和套房
，将传统园林元素全新诠释后，融入客房的
设计之中。在此沏一壶茶，俯瞰古城风光，
感受古早与摩登的苏州生活。
The hote l  offers  276 e legant ly  
appointed guest  rooms and sui tes 
curated with contemporary  iconic  
Suzhou garden depicted in the 
inter ior  design of  the rooms.  Enjoy  a 
sip of  local  tea and marvel  at  the 
v iew,  as  we inv i te  you to  a journey 
between the ancient  and the modern 
Suzhou.

房间类型

Type of Rooms
房间面积

Room Size
房间数量

Number of Rooms

精品房
Standard Room

37-40㎡ 76

精品高楼层房
Standard High FLR Room

37-40㎡ 67

豪华精品房
Premium Room

41-48㎡ 38

豪华精品全景房
Premium Panoramic View

41-44㎡ 40

豪华精品高楼层房
Premium High FLR Room

41-48㎡ 33

开放式套房
1 King Suite Room

57-68㎡ 13

单卧大床全景套房
1 Bedroom Suite Room

86㎡ 6

单卧大床高楼层全景套房
1 Bedroom Suite High Floor Room

138㎡ 1

无障碍大床房
1 King Accessible 

42㎡ 2

Total 276

悦享当地旅居体验
Your Local Retreat



STANDARD
ROOM

精品房

32-44层/FLOOR



41-48层/FLOOR

豪华精品
全景房

PREMIUM
PANORAMIC VIEW



44层/FLOOR

开放式套房

1 KING
SUITE ROOM



位于酒店46层的特色餐厅及酒吧Pier 46，取码头之意，让宾客置身其间，仿

佛回到千年前的古驿站，迎来送往，一派热闹景象。270度全景落地窗可远

眺苏州古城标志性建筑——虎丘塔。在此静享匠心独运的意大利地中海风

味美食及创新融合鸡尾酒。

Pier 46, a neighborhood restaurant and bar located at the 46 floor 

offers Mediterranean cuisine with a “twist” utilizing locally sourced 

seasonal ingredients, and bespoke Signature cocktails. All this can be 

experienced gazing through our 270 degree floor-to-ceiling windows, 

and the majestic landscape of the famous Huqiu Pagoda located at the 

top of Tiger Hill would be one of the popular spots among others you 

would be able to view. 

座位数 Capacity: 180

餐厅与酒廊
Restaurant and Bar

特色餐厅与酒廊
Pier 46 / 46



灵感会议
Inspired Meeting Space

名称
Name Area in Sqm Capacity

(Theater)
Capacity

(Roundtable)
Capacity

(Classroom)
Capacity

(U-Shape)
Capacity

(Reception)

宴会厅

Ballroom
303 270 120 150 69 300

多功能厅二

Meet 1
112 80 50 54 30 100

多功能厅一
Meet 1

33 24 10 18 15 25

多功能厅三

Meet 3
44 36 20 18 21 40



宴会厅

Ball Room

宴会厅位于酒店45层，提供303平米灵感空间，可同时容纳约220名

宾客。厅内灯饰设计灵感来自昆曲中身着色彩斑斓戏衣的旦角正挥舞

的衣袖，全景落地窗具有极其开阔的视野，将自然光线和风景引入室

内，是举办高端商务会议、社交活动、婚礼派对的理想之所。

The Ball Room located at the 45th floor offers a 303 sqm 

meeting space with a spectacular view for up to 220 guests. 

Inspired by the beautiful flowing sleeves of the female lead 

heroine of Kunqu opera, the ceiling feels like an endless flow of a 

very long sleeve floating in the sky. The floor-to-ceiling windows 

have a sweeping view of the city bringing in natural light as well 

as the nature itself into the ballroom. Our ballroom is an ideal 

venue for high-end executive meetings, social events and 

weddings complimented by an exceptionaly personalized service.

灵感会议
Inspired Meeting Space



灵感会议
Inspired Meeting Space



酒店45层配备的3间小型多功能厅延

续了别致的设计风格，富有灵感的热

情服务为会议营造出独特的氛围，也

将细节照顾的尽善尽美。

Our 3 multifunctional rooms based 

at the 45th floor,  offers a uniquely 

local and authentic meeting 

experience.  Every detail of the 

meeting or event will be attended to 

by our exceptional catering team.

多功能厅一至三
Meet 1 to 3

灵感会议
Inspired Meeting Space



活力四射 生机焕发
Full of life, enriched, energized and alive

健身中心位于酒店44层，24小时营业并配有最新“力健”健

身设备，包括有氧运动和力量健身器械等。

透过室内无边泳池的玻璃窗，城市风光一览无遗。泳池设计

灵感来自波光粼粼的古运河，周边围绕着的休憩躺椅如同一

艘艘镗锣船，描绘出诗情画意的运河风情。

24 hours Fitness Center (FIT) based at 44th floor, offers 

the latest STAR TRAC cardio and strength equipment. 

Guests will be able to dip into the indoors infinity-edged 

swimming pool offering spectacular view of the city 

through the floor-to-ceiling windows. The pool features 

large framed daybeds designed in the shape of a boat 

for an indulgent relaxation. 

健身中心
Fitness Center



酒店周边商圈

5 510



酒店周边商圈

5 25



酒店周边景点

5 5 10



酒店周边景点

15 15 15



酒店周边景点

20 20 20



酒店周边团建

5 15 15



酒店周边团建

15 205



酒店周边团建

20 255



酒店周边团建

45 4528



谢谢观看


